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Vedtak
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtek at ein ønskjer ein del som fokuserar på tiltak der 

ein fysisk legg til rette for deltaking av menneske med nedsett funksjonsevne og ein del som fokuserar meir 
på det pedagogiske aspektet ved å ha kulturopplevingar for alle, ikkje fokus på tilbod som berre er for 
menneske med nedsett funksjonsevne. Administrasjonen skal kontakte aktuelle innleiarar, som:
- Bergen Døvesenter – musikalsk innslag
- Kulturskulen – korleis integrerer dei elevar i undervisninga? Best practices?
- Den kulturelle skulesekken

- DNS – fokus på teknologi for å legge til rette for oppsetjing for hørselshemma
- Byråden i Bergen
- Pedagogisk avdeling på høgskulen
- Psykologisk fakultet på universitetet
- HEMIL-senteret
- Kan ein lære noko frå idretten? Birgit Skarstein, Cato Zahl-Pedersen, Marcella Montserrat, Marco 

Elsafadi.

Rådet vil sende ut invitasjon til dei teatera som er naturleg for å vere med som deltaker under 
arrangementet.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne er uroa for om Scandic Neptun, som har fått ein 

førespurnad om å halde konferansen, er bra nok lagt til rette for målgruppa. Harald Norheim vil vitja hotellet 
for å sjå om det er bra nok lagt til rette.


